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Megtartotta évzáróját csapatunk. A Golden Ball Étteremben jó hangulatban jöttek össze a
játékosok, az edzők, a segítők, akik valamennyien hozzájárultak ahhoz, hogy a csapat végül a
kilencedik helyen végzett. Mint azt Csomor Tibor elnök elmondta, nagy tettnek tartja az elért
helyezést, ami annak fényében, hogy teljesen amatőr egyesületként működünk, komoly
fegyverténynek számít.

  

      

"Azt szokták mondani, hogy egy feljutás után általában mindig a második év számít a
legnehezebbnek. Ez a mi esetünkben csak részben volt igaz, én nem éreztem annyira
vészesnek az idényt. Gondok, problémák természetesen voltak, különösen az
edzéslátogatottság terén. Ráadásul mikor három fordulóval a vége előtt eldőlt, hogy biztos a
kilencedik hely, még inkább alábbhagyott a lelkesedés. Talán ennek a számlájára is írható,
hogy akadtak meccsek, melyeken a vártnál gyengébben teljesítettünk, s az esetleg betervezett
két pont helyett egyet sem szereztünk. Jó pár ilyen összecsapás volt az ősszel és tavasszal
egyaránt. Ha egy kicsit jobban összpontosítunk, s jól jön ki a lépés, akkor előrébb is
végezhettünk volna. A végére ugyan jelentős volt a ponthátrányunk a hetedik helyezettel
szemben, de úgy érzem, ezt a pozíciót kis szerencsével megcsíphettük volna. Itt szeretném
megemlíteni azt, hogy nagy örömömre szolgált együtt dolgozni Mehlmann Ibivel, s remélem, ő
is hasonlóan gondol vissza erre a fél évre. Szurkolunk neki, hogy visszatérjen az élvonalba, s
ha ez sikerül, büszkék lehetünk rá, hogy ebben nekünk is volt egy kis részünk. Mint már
említettem, teljesen amatőr alapon működünk, sajnos a város valamiért nem látja meg azt a
munkát, amit idén pontosan tíz éve végzünk. Félreértés ne essék, köszönjük a támogatást, amit
kapunk, de úgy érzem, rászolgálnánk egy kicsit nagyobb odafigyelésre is. Mindez persze nem
tör meg bennünket, csináljuk tovább a dolgunkat, mert én hosszú távon tervezek, s azokkal,
akik eddig mellettünk álltak, dolgozunk, hogy megőrizzük ezt a pozíciót, de sokkal inkább azért,
hogy még előrébb lépjünk. A jövő évi keret alakulóban van, úgy fest, a keret nyolcvan százaléka
együtt marad, s remélem, tudunk erősíteni" - mondta évértékelőjében Csomor Tibor.

  

  

Az eseményen megjelent Jámbor Attila, a megyei szövetség elnöke is, aki szintén méltatta a
csapatot: "Csak gratulálni tudok mindenkinek, aki hozzátett a VKCSK szerepléséhez. Azt, hogy
Győrben az Audi-ETO profi viszonyok között profi teljesítményt nyújt, megszoktuk. Itt viszont azt
mondhatjuk el, hogy van a városban egy másik női egyesület, mely amatőrként is bőven
megállja a helyét a profik táborában. Hiába a szerény anyagi háttér, a klubban dolgozók
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valamennyien odateszik magukat, s kihozzák a csapatból a legtöbbet, de remélhetőleg nem ez
a kilencedik hely a végállomás. Hiszek benne, hogy vezet még feljebb a VKCSK útja. Ehhez
kívánok sok sikert és kitartást, valamint a fárasztó idény után jó nyaralást."

  

A hivatalos beszédeket követően vacsora következett, a végén pedig egy hatalmas bulival
vezette le az évet a társaság.
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